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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 3 
juni 2024 

 

Plats: via Zoom klockan 13:15-15:00 

  
Närvarande: 
Alexandra Wynn Stadsdelsdirektör 
Lena Kullberg-Boman Avd. chef, förskoleavdelningen 
Odini Nzeribe               Avd.chef, äldreomsorgsavdelningen 
Olle Ingemarsson  HR-chef 
Snorre Berglund Ekonomichef 
Maria Klemets Hellberg Avd.chef, sociala avdelningen 
Emma Liljenberg Avd.chef, Stab och kansli 
  
För arbetstagarna: 
Bengt Olsson              Kommunal 
Kjell Skaraas              Vision 
Dick Morén              Saco 
Cecilia Bross              Sveriges Lärare  
Anna Israelsson              SSR 
Josefin Thavelin Tedfelt       HSO   
 
Vid protokollet  
Carina Holm 
 
     
    

1. Föregående protokoll. 
Justeras. 
HR har skickat uppdaterade siffror angående antalet 
timavlönade till Kommunal. Ändringen är gjord i T1. 
 

2. Facklig information.    
Inget nytt från förbunden. 
 

 
3. Arbetsmiljö och hälsa  

Arbetsmiljöverksgranskning – det pågår en 
systemgranskning av VoB:ar från Arbetsmiljöverket.  På 
Södermalm är det Nytorgsgården och Kulltorp som 
granskas angående ”Hot och våld”.  
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Uppföljning av SAM – granskades noga av 
Arbetsmiljöverket för något år sedan. 
Uppföljningen kommer ske i oktober och då via ILS:en.  
 

4. Verksamhet och budget 
a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 13 juni 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-
stadsdelsnamnd 
 
Inga kommentarer kring ärenden till       
Stadsdelsnämnden från facken. 
 

5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling. 

HR informerar om att man på chefsforum i fredags 

puffade för den medarbetarskapssatsning som pågår 

över hela förvaltningen. Övningar genomförs på 

vartannat APT,  för den som vill och hinner med finns 

också möjlighet att göra ytterligare övningar från 

modulen. 
 

6. Balanslistan 
Genomgång av balanslistan 
Förvaltningsledningen återkommer med ett förslag 
angående punkt 3 i balanslistan som rör en arbetsmiljöenkät.  
Angående punkt 4 i balanslistan som rör samtalsrum och 
telefonhytter på Virkesvägen så arbetar FL med frågan och 
återkommer. Det måste få ta tid med planerna för 
Virkesvägen.  
 
 

7. Övriga frågor 
-Processen kring skrivningar och beslut kring Klubb 
Reimers.  
Kommunal – Det gick lite fort i beslutsfattandet och 
informationen var alltför snabb och otydlig.  
Arbetsgivaren svarar att man är medveten om det och att 
processen var speciell då den var kommunövergripande. Det 
är inte förrän i oktober vi vet vad KF beslutar.  
 
Kommunal berättar om en informationsdag de haft för sina 
skyddsombud. Förvaltningschef Alexandra och HR-chef 
Olle gästade, vilket var uppskattat. 
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Alex kommenterar att det var ett mycket positivt besök. Det 
var också bra att nämndordförande var med först för att sätta 
saker i sin kontext, att vi är en politiskt styrd organisation.  
Olle kommenterar att det var mycket frågor och att det var 
mycket trevligt att träffa skyddsombuden.  
Övriga fackförbund får gärna bjuda in till 
skyddsombudsdagar. Ekonomichef Snorre passar på och 
erbjuder sig att komma ut och berätta om budgetprocessen.    
 
Mötet avslutas med att förvaltningschef Alex tackar för 
mycket gott samarbete och god samverkan under terminen 
och önskar alla en riktigt fin sommar!


	Protokoll från Förvaltningsgruppen den 3 juni 2024

